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CONSELL DE BARRI DE NAVAS  - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE 
DEL DIA I ACORDS ADOPTATS 
 
 
19 de desembre de 2019   18:30h 
 
Centre Cívic de Navas 
 
 
 
 
Assistents 

 
Presidenta: Lucía Martín. Regidora del Districte de Sant Andreu. 
 
Comissió de Seguiment: 
 
Jordi Gimeno, Conseller de Barri de Navas.   
 
Marcos Rodríguez. Conseller GM Ciutadans. 
 
Anna Garcia Escrig, Consellera GM BcnXCanvi 
 
Anna Satorra, Consellera GM JuntsxCat 
 
Júlia Mayor Capdevila, Conseller GM ERC-AM 
 
Marta Villanueva Cendán, Consellera GM PSC 
 
Hi assisteixen representants de les següents entitats membres de la Comissió 
de Seguiment: 
  
Associació de Veïns Navas 
 
Comissió de Festes de Navas 
 
Centre Obert-Plataforma PES Salesians de Navas 
 
Amizade Moçambic 
 
Assistents: 
 
Assistència total en el moment de màxima afluència:     30 
 
Ciutadanes i ciutadans:       13 
 
Representants d’entitats:         6 
Altres (consellers, tècnics i ponents)     11   
 



 
 

2 
 

Representants de les següents entitats 
 
PDC de Navas 
 
Eix Maragall 
 
Tècnics Municipals i ponents 
 
Maria Gas, gerent del Districte 
 
Gerard Sentís, Conseller tècnic del Districte 
 
Enric Serra, cap del Departament d’Inspecció i Llicències 
 
Albert Martín. tècnic de Participació del Districte 
 
Guàrdia Urbana de proximitat 
 
Joaquim Pisa, tècnic de Barri 
 
 
Ordre del dia 

 
1. Presentació de l’equip de govern del Districte 

 
2. Repàs de temes del barri  

 
3. Procés i calendari del Pla d’Actuació de Districte 

 
4. Presentació de l’Escola de Segones Oportunitats, resum de la 

Jornada Comunitària i balanç d’actuació del Pla Comunitari de Navas 
durant 2019  

 
5. Precs i preguntes. 

 
 
 
1. Presentació de l’equip de govern del Districte 
 
En primer lloc, el conseller tècnic en nom de la regidora dona la benvinguda als 
presents, excusa la incorporació d’aquesta al Consell que es produirà més tard 
del començament per causa de la seva agenda, i explica com serà el 
desenvolupament de la sessió. 
 
 
2.  Repàs de temes del barri 
 
A continuació el conseller de Barri, Jordi Gimeno, fa un repàs de temes 
d’actualitat del barri. 
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Informa en primer lloc sobre la instal·lació de mobiliari urbà (banc) a la pl. de La 
Guineu.  
 
Sobre el anomenat Hotel Meridiana, explica que els propietaris tenen llicència 
d’activitat per fer un alberg juvenil, que aviat estarà en funcionament.  
 
Respecte a la pacificació de l’Av. Meridiana, a 2020 s’iniciaran al tram entre els 
carrers Mallorca i Josep Estivill, amb carril bici central.  
 
Durant el mandat 2019-2023 la pacificació arribarà a la cruïlla amb el Pg. Fabra 
i Puig.  
 
En altre ordre de coses, i en relació amb els llums del carrer Navas de Tolosa 
existents davant del local de l’AVV Navas, diu que aquest material està 
descatalogat i que s’està cercant un model que encaixi.    
 
 
 
3. Procés i calendari del Pla d’Actuació de Districte (PAD) 

El conseller tècnic explica que el PAD és el full de ruta del mandat al Districte, i 
que serà confeccionat amb les aportacions dels veïns i veïnes i les entitats i 
associacions que vulguin participar-hi.  
 
Aviat es farà un Consell de barri monogràfic on s’explicaran els principals 
reptes del mandat, s’exposarà la planificació del treball a dur a terme durant els 
propers mesos i es començaran a recollir aportacions.  
 
A continuació Albert Martín, el tècnic de Participació del Districte, explica la 
metodologia de treball durant el desenvolupament d’aquests Consells de barri 
extraordinaris, amb debats organitzats en petits grups de discussió. La previsió 
es realitzar-los entre febrer i març de 2020.  
 
 
 
4. Presentació de l’Escola de Segones Oportunitats, resum de la Jornada 
Comunitària i balanç d’actuació del Pla Comunitari de Navas durant 2019 
 
S’ajorna l’explicació del projecte de Escola de Segones Oportunitats fins que ho 
pugui fer el seu coordinador, Johnny Mancilla, que avui no ha pogut assistir-hi. 
El conseller tècnic introdueix alguns conceptes bàsics del projecte, i comenta la 
molt bona valoració que es fa dels primers mesos de funcionament d’aquest. 
 
Pel que fa al PDC de Navas durant 2019, la tècnica responsable, Anjèlica 
Pérez, fa un resum de la seva activitat al llarg de l’any amb el suport d’una 
presentació de diapositives. Després d’explicar l’origen del PDC, la seva 
filosofia i com es gestiona, dona compte de la seva estructuració en comissions 
de treball i dels diferents projectes que desenvolupa al llarg de l’any en ordre a 
estimular la vida comunitària al barri, crear xarxa entre les entitats, mantenir viu 
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el cicle festiu tradicional i promoure altres activitats de dinamització. Resumeix 
també el desenvolupament de la Jornada Comunitària celebrada recentment i 
els principals trets del seu desenvolupament i conclusions. 
 
Finalment, i abans de passar al punt de Precs i preguntes, la regidora, que ja 
s’ha incorporat a la reunió, es presenta ella mateixa i presenta al nou equip de 
govern del Districte i els consellers adscrits al barri per els diferents grups 
municipals.   
 
 
 
Precs i preguntes 
 
A continuació, s’obre un torn d’intervencions dels veïns i veïnes presents, que 
formulen diverses queixes, comentaris i propostes.  
 
Algunes de les intervencions tenen resposta immediata a la mateixa sessió, i 
altres es remetran als departaments i serveis municipals corresponents: 
 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Un veí demana que es treguin les 
tanques de protecció de les plantes a 
Av. Meridiana, ja que dificulten la 
neteja dels espais tancats.  

Enric Serra respon que Parcs i 
Jardins posa proteccions a tot el que 
planten per protegir el creixement, 
durant un temps variable que en 
alguns casos pot ser superior al 
primer any de plantació 

Un veí diu que a Bofarull/Felip II hi ha 
un parterre tancat que s’utilitza com a 
pipi can irregular 

Enric Serra explica que aquest espai 
no s’ha pogut condicionar durant 2019 
per raons pressupostàries, però està 
en llista per futures actuacions 

Un veí pregunta per les naus 
municipals del carrer Espronceda 

Enric Serra explica que ja hi ha un 
avantprojecte del IBE, però encara 
falta redactar el projecte, les 
licitacions de les obres, etc Les obres 
es faran durant el present mandat 

Un veí de la zona del barri sota Av. 
Meridiana diu que cal millorar la 
distribució dels cartells que informen 
de la celebració dels Consells de 
barri, ja que en general és molt 
irregular i pel que fa a la banda mar, 
casi inexistent  

El conseller tècnic pren nota, i es 
parlarà amb Comunicació perquè 
facin arribar la queixa a l’empresa 
contractada que porta a terme la 
distribució 

Un veí de Joan de Garay/Espronceda, 
senyala la existència d’un niu de 
cotorres en aquest indret  

Es pren nota, i es passarà al servei 
corresponent 

 
 
Sense més assumptes que tractar, la sessió finalitza quan són les 20h 


